
Rozhovor s organizátorom finále NHLky Žilinského 

kraja - ZAHAS CUP Radôstka 2015 

 

 

Premiérový článok webu NHL-ky sme sa Vám rozhodli priniesť s organizátorom 10. Kola NHL-ky 

Žilinského kraja s tajomníčkou DHZ Radôstka nielen o novinkách, ktoré nás v tomto ročníku čakajú. 

Finále NHL-ky tak ako minulý rok sa aj tento rok bude konať v obci Radôstka, okres Čadca. Tento rok 

bude čakať pretekárov milé prekvapenie v podobe vynovenej dráhy, na ktorú sa postaví celkom 50 

družstiev z celého Žilinského kraja a blízkeho okolia. 

ROZHOVOR s tajomníčkou DHZ Radôstka Mgr. Katarínou Strnádlovou 

Na ukončenie NHL-ky ZA kraja sa Vaša DHZ-tka podujala už druhýkrát za sebou, u koho vznikol 

podnet na zorganizovanie finále NHL-ky ? 

   

 Povodne sme mali súťaž organizovať v júni, ale kvôli organizačným zmenám a obnovovaniu 

hasičskej trate sme sa spoločne celý súťažný tím rozhodli počkať na tieto úpravy a súťaž usporiadať 

neskôr, symbolicky sme si vybrali záver NHL-ky.  

 

Celá akcia je vedená pod názvom ZAHAS Radôstka cup 2015. Prečo práve ZAHAS cup ?  

 Názov ZAHAS Radôstka cup vznikol na základe spolupráce s českou firmou Zahas, ktorá sa 

zaoberá hasičskou technikou, oblečením.. Firma Zahas je našim hlavným sponzorom a generálnym 

partnerom, za čo im patrí naše veľké poďakovanie. 

ZAHAS Radôstka cup je akcia s celodenným programom. Mohol by som Vás poprosiť o priblíženie 

sprievodných akcií našim čitateľom ? 

 ZAHAS cup  začína o 15:00 hod. súťažou v kategórii široké hadice, obohatená o špecifickú 

kategóriu, ktorú už vidieť veľmi sporadicky a to sú družstvá nad 40. rokov, ktoré si každoročne u nás 

zmerajú sily a tým sa trošku vrátia do svojich mladých čias :D 

O 17:00 hod. predstavíme divákom ukážky zdolávania požiarov, naši vyškolení a často zasahujúci 

chlapci predvedú ako to asi vyzerá pri skutočnom požiari. 

O 19:00 hod. štartuje finále NHL-ky, na ktoré sa obzvlášť tešíme :D  

Je tento ročník niečím výnimočný oproti ostatným ? Zaviedli ste nejaké novinky ? 

 Tento ročník je pre nás výnimočný hlavne novým hasičským areálom, ktorý nám výrazne 

uľahčil organizovanie súťaže. Máme kompletne odvodnenú základňu. Áno máme aj novinky, ale tie 

predstavíme až na súťaži. 



Pretekárom a ani divákom určite neujde pozornosti Váš vynovený areál, ktorý je rozhodne 

príjemnou zmenou hlavne pre súťažiacich. Prezraďte nám u koho sa zrodil tento nápad vynoviť 

dráhu ?  

 Tento skvelý nápad vznikol u nášho pána starostu Jaroslava Fekulu, ktorý nášmu DHZ vždy 

rád a ochotne pomáha. Nebudeme sa tajiť tým, že nás týmto nápadom milo prekvapil a veľmi potešil 

a sme mu vďační za všetko čo pre nás robí. 

Prezradíte nám ako ste zrealizovali práce a získali financie na obnovu tejto dráhy ? 

 Práce na dráhe začal realizovať pán starosta s pomocou veliteľa p. Mariána Sobola, ktorý 

spolu všetko naplánovali. Začali výkopovými prácami, následne prácami pokračovali pracovníci VPP. 

Pokládku zámkovej dlažby na základni urobili šikovní chlapci, ktorých by som rada spomenula, 

nakoľko na prácach strávili dlhé hodiny. Ďakujem Michalovi Chmúrovi, Tomášovi Chrenovi, Pavlovi 

Strnádelovi, Marekovi Urbaníkovi, Františkovi Hulákovi. Celé financovanie zabezpečil Obecný úrad 

v Radôstke. 

Okrem vynovenej dráhy plánujete aj priesvitnú kaďu, ktorá rozhodne spestrila pohľad pre diváka 

už na 4. Kole NHL-ky ZA kraja v Dolnom Hričove.  

 Áno, priesvitnú kaďu sme vždy chceli mať a tento rok sa nám ju podarilo zabezpečiť vďaka 

nášmu sponzorovi spoločnosti Drevoindustria Ján Slivka, ktorý zabezpečil výrobu a celé financovanie 

našej novej kade, za čo mu ďakujeme. 

Na štartovú čiaru sa Vám postaví približne 50 družstiev ste s týmto počtom štartov spokojný ? Ako 

to bolo po minulé roky ? Viete nám povedať, ktorý účastník musel precestovať najviacej km, aby sa 

zúčastnil Vašej súťaže ? 

 S počtom štartov sme spokojní, nie je vylúčené, že do budúcnosti sa počet bude zvyšovať. 

Štart sme obmedzil z dôvodu dennej súťaže, keďže sa nám celkovo na ZAHAS cupe predstaví približne 

80 súťažných družstiev. Minulý rok sme mali tiež zaujímavý počet, ktorý presiahol 40 súťažných 

družstiev.  Neviem s určitosťou povedať, ktorí účastníci museli precestovať najviac km, ale 

pravdepodobne to boli hasiči zo Štiavníka, tento rok to pravdepodobne bude Štefanov nad Oravou. 

Ste spokojná s výkonmi domáceho družstva a ako hodnotíte ich umiestnenie v rámci ligy ?  

 Zaujímavá otázka, no ťažko na ňu odpovedať. Spokojní s umiestnením v lige nie sme, pretože 

náše tímy na sebe pracujú, skvalitňujú svoju prípravu a tréningy, no na súťaži sa im túto sezónu veľmi 

nedarí, čo nám je ľúto. Od začiatku sezóny máme problémy s mašinou, ktorú sme museli už niekoľko 

krát počas sezóny opravovať. Muži sa v predposlednom kole v Ochodnici predstavili s veľmi peknými 

časmi a dúfame, že na domácej pôde sa im bude dariť a umiestnia sa pohárových priečkach. 

Viete nám povedať koľko približne ľudí a aký počet personálu bude dbať na plynulý priebeh 

súťaže?  

 Presný počet ľudí Vám nepoviem, o priebeh súťaže budú dbať predovšetkým členovia 

súťažných družstiev, naši starší členovia a na pomoc nám prídu aj hasiči z Lutíš a Klubiny, ktorí nám 

pomôžu zabezpečiť dopravu a parkovanie. 



Plánujete nejaké zmeny, alebo novinky do ďalšieho ročníka ?  

 Samozrejme. Plánov do budúcna máme veľa, no všetko závisí od tohto ročníka, takže 

nechceme predbiehať. 

Chcete sa aj do budúcej sezóny uchádzať o finále NHL-ky ZA kraja ?  

 Určite, je to taký náš riituál..  :D aj tento rok sme si to predsa tak zariadili.. :D 

Na záver ešte otázka. Predpokladáme, že prípravy už pomaličky vrcholia a čo myslíte, že by malo 

byť lákadlom účasti nielen pre diváka, ale aj pre hasičské družstvá ? 

 Prípravy sú v plnom prúde, pre divákov sú pripravené nielen ukážky zdolávania programov,  

priesvitná kaďa, ale aj bohatá tombola, skvelé výkony tímov z celého kraja a samozrejme aj 

občerstvenie a disko zábava pod vedením nášho DJ Jána Mačasa. Pre hasičské družstvá môžu byť 

lákadlom MIKRO súboje jednotlivých tímov a jedno zaujímavé prekvapenie, ktoré bude špeciálne na 

Radôstke a tímy sa majú určite na čo tešiť. 

 

        Redaktor webu NHL-ka ZA kraja 

        Filip Gaňa 


